
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 5. februar 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 264 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 264:  

”I hvilket omfang har ministeren og Sundheds- og Ældreministeriet været involveret i 

udarbejdelsen af Danske Regioners forslag til et prioriteringsinstitut?” 

 

Svar: 

Danske Regioner har i en periode gjort sig overvejelser om prioritering ift. ny medicin, 

jf. vedtagelse herom på Danske Regioners generalforsamling i 2015. Danske Regioner 

har som led i organisationens videre arbejde orienteret ministeriet om, at Danske Re-

gioner gjorde sig overvejelser på området, men jeg har ikke været involveret i Danske 

Regioners udspil til en ny model for vurdering af lægemidler.  
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